
Jeg lister opp utgiftene først punkt for punkt og egenkapital det samme som neste punkt.Jeg tar ikke 
med prisen på egeninnsatsen men dette blir jo bare et pluss i regnestykket for oss uansett.Alle priser 
fra leverandører er gitt med litt å gå på slik at summen antagelig blir noe lavere en skrevet fordi vi får 
lov til å bidra selv med de fagfolk klubben selv har.Det kan dreie seg om at vi selv setter opp kledning 
på bygg og legger takshingel selv og ikke minst at medlemmene stiller seg til rådighet for rydding 
etter endt arbeid for snekker daglig til de er ferdige.Dette skal da senke summene noe.Sum ukjent i 
skrivende stund. 
 
Klubbens egenkapital skal stemme ganske nøyaktig.Vi har pr idag ca 520.000,- i kontanter på konto å 
styret tenker å bruke 350.000,-av disse som egenkapital. 
 
Summene på klubbens antatte fremtidige inntekter er underdrevet.Medlemsmassen øker sakte men 
sikkert å vi er 12-13 medlemmer flere pr idag enn ved årsskiftet.Dette må nødvendigvis ikke 
fortsette. 
Reklameinntektene er 15.000,- lavere enn hva vi faktisk kan anta. 
Salg kiosk/ammunisjon og salg av messing er også noe lavere enn ventet.Tallene i årsregnskapet fra 
de siste år er mye høyere enn det faktiske fordi dette er ammunisjon solgt fra innkjøpt ammunisjon 
for flere år siden så disse kan ikke ses slik de er fra regnskapet. 
Grasrotandelen er satt til 30.000,- pr år men dette har ligget noen tusen over denne summen i 5-6 år. 
Andel sikkerhetskurs er satt lavt fordi 2023 har hatt svært mange nye skyttere å dette er vi ikke 
garrantet fortsetter så 8 medlemmer på div kurs er et forsiktig anslag. 
 
Priser innhentet for bygg totalt alle priser er inkl mva 
 
-Grunnarbeid Klas Lønne 113.000,- 
-Matrialer til såle 69.800,- 
-Betong 69.600,-  
-Snekkerarbeid Johan Brekka 243.750,- 
-Elektrisk Laugstol 102.000,- 
-Rørlegger Comfort 140.000,- 
-Maling osv utendørs 17.200,- 
-Matrialer innvendig 289.000,-(Tilbudet gjelder også noe av råbygget som trekkes ut) 
-Martialer til råbygg 1.000.000,- 
-Pumpe til brønnen 25.000,- 
 
-Totalen 2.069.350,- 
 
Egenkapital 
-Tildelte tippemidler 838.000,- 
-Tilsagn fra Sparebanken Sør 30.000,- 
-Egenkapital fra egen konto 350.000,- 
 
-Totalt 1.218.000,- 
-Minus kostnad 2.069.350,- 
=851.000,- som lånebehov 
 
800.000,- lånt over 20 år med 7% rente=6.300,- pr mnd 
 
Klubbens inntekter på år forsiktig anslått: 
-Kontingent med tall fra 2022 149.500,- 
-Reklameinntekter/sponsing 30.000,- 
-Baneleie Politiet 10.000,- 



-Salg kiosk/ammunisjon/hylser 16.000,- 
-Startavgift stevner 20.000,- 
-Grasrotandel 30.000,- 
-Sikkerhetskurs 4.000,-(8 stk) 
-Offentlige tilskudd 10.000,- 
 
-Totalt 263.000,- 
 
Faste utgifter inkl forbundet 102.800,- 
 
Inntekter 263.000,- 
Minus utgifter 102.800,- 
=160.200,-igjen når alt er betalt. 
Minus evt lån 75.600,-pr år 
Klubben sitter igjen med 84.600,- årlig når lån er betalt og forbundet har fått sitt.Da har vi god 
økonomi til driften. 
 
Alle timene med egeninnsats kommer inn i regnestykket som kun positive tall.Summen beløper seg 
til ca 518.000,-som et minimum. 
 
Av hele byggesummen regnes en momsrefusjon på 8% som direkte tilbakebetalt men denne summen 
kan henge etter opp til 3 år før utbetaling.Refusjonen er beregnet til 165.548,-!Denne summen vil da 
tilbakebetales i sin helhet inn i klubbens lån slik at dette ikke blandes inn i annen drift ea.Lån på 
851.000,- minus mva refusjon på 165.000,-blir reelt 686.000,- 
 
Sponsorinntekter for 2021 var 48.700,- 
For 2022 var dette 74.500,- 
Derfor er anslaget for 2023 og videre på 30.000,- forsiktig. 
 
Klubbens driftsinntekter etter fratrekk av utgifter var i 2021var 43.280,-.Samme år brukte vi 
152.200,- til bygging av vei og klargjort byggegrop som i ettertid ikke ble godkjent.Alikevel ble 
overskuddet 43.280,-. 
I 2022 ble det brukt 65.500,- til arbeid på ny 50 meters bane samt masse til vei.Klubben gikk allikevel 
99.900,- i overskudd. 
 
Et samlet styret anbefaler at klubben tar opp et lån for å ferdigstille vårt nye klubbhus.Dette fordi 
klubben har solid økonomi som vil gi en forsvarlig drift av anlegget samt ivareta medlemmens 
interesser. 
 
Banken forlanger at et ekstraordinært årsmøte stemmer for at styrets representanter har mandat til 
å ta opp både et byggelån og et vanlig lån for et nytt klubbhus.Banken var veldig klar på at et samlet 
årsmøte er enige om å låne riktig sum slik at klubben unngår å måtte ha et yttligere årsmøte om 
summen er for lav.For å være på den sikre siden anbefaler klubbens styre at vi ber om et byggelån på 
kr 2.500.000,-.Dette fordi alle tildelte midler ikke betales ut før bygget er ferdig og godkjent. 
 


